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Verslag CO₂-werkgroepbijeenkomst Bouwend Nederland
Datum: 7 oktober 2024
Tijd: 14:00 – 16:30
Locatie: Mandemaat 3, Assen
Gastheer: Hegeman Bouw & Infra

Aanwezigen: Ferry van der Meijden - Kreeft / Martin Geus - ADS groep / Marco Nooteboom - Hegeman Bouw partners en
civiel. / Bas Blokhuis - Hegeman Bouw en Infra (vervanging Jos) / Mark Roosen - Marku bouw / Martin Schutte - van
Haarst/ Jessie Mons-Vuulink– Bouwend Nederland Regio Oost

1. Opening
De bijeenkomst werd geopend met een welkomstwoord door Hegeman Bouw & Infra. De deelnemers werden bedankt voor
hun aanwezigheid en betrokkenheid bij de CO₂-werkgroep.

2. Toelichting monitoring CO₂-projectregistraties
De projectcoördinator gaf een toelichting op de monitoring van CO₂-projectregistraties. Er werd stilgestaan bij het belang
van een consequente en actuele registratie van CO₂-emissies in lopende projecten. Aanwezige leden deelden
praktijkervaringen met hun eigen monitoringssystematiek.

3. Rondgang bouwplaats
Onder begeleiding van de uitvoerder vond een rondgang plaats op de bouwplaats Mandemaat in Assen. Tijdens de
rondleiding werd aandacht besteed aan concrete maatregelen die zijn genomen ter reductie van CO₂-uitstoot, waaronder
het gebruik van elektrisch materieel en duurzame bouwlogistiek.

4. Mededelingen en rondje langs de velden
De aanwezigen deelden kort ervaringen en updates vanuit hun eigen organisatie over lopende duurzaamheids- en CO₂-
reductieprojecten. Hieruit bleek dat veel leden actief bezig zijn met het combineren van CO₂- en stikstofmaatregelen en
circulariteit.

5. Ontwikkeling werkgroep
Tijdens dit onderdeel werd besproken dat de werkgroep mogelijk een bredere scope kan aannemen. Deelnemers
signaleerden dat CO₂-reductie in toenemende mate onderdeel uitmaakt van een breder duurzaamheidsverhaal, inclusief
thema’s als:
- Circulair bouwen
- Klimaatadaptief bouwen
- Biobased bouwen
- Integrale milieuprestaties
De aanwezigen reageerden overwegend positief op het voorstel om de werkgroep breder in te richten. Het zou kunnen
bijdragen aan een grotere betrokkenheid van leden en bredere kennisdeling. Afgesproken is dat alle leden worden
uitgenodigd om suggesties te doen voor onderwerpen die onder deze verbreding passen. Het voorstel wordt verder
besproken tijdens het volgende overleg.

6. Vooruitblik
Marco Nooteboom heeft aangeboden om gastheer te zijn voor het volgende werkbezoek. De volgende bijeenkomst wordt
voorlopig gepland voor juni 2025. Nadere informatie volgt.

7. Rondvraag en sluiting
Tijdens de rondvraag werden enkele suggesties gedeeld voor vervolgonderwerpen, waaronder:
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- Slimme meetmethoden voor milieuprestaties
- Praktijkcases emissieloos bouwen in stedelijke omgeving
De vergadering werd gesloten rond 16:30 uur.


